
Sağlık çalışanları
yalnız değildir

Osmaniye Sağlık-Sen Şubesi
tarafından 1-7 Aralık Acil

Sağlık Hizmetleri Haftası dolayı-
sıyla ziyaretler gerçekleştirildi.

� Sayfa 2’de...

Osmaniye’de 2024-2025 Eği-
tim-ÖğretimYılı Okul Spor-

ları gençler hentbolmüsabakaları
tamamlandı. � Sayfa 5’te

Osmaniye İl Müftülüğü ile
Türkiye İzcilik Federasyonu

(TİF) koordinatörlüğünde, TİF-
DİYANET İzcilik kulübü üyele-
rine yönelik Gül Cami
bahçesinde izcilik kampı düzen-
lendi. � Sayfa 5’te...

Köy okullarını gezip ücretsiz tıraş
hizmeti veriyorlar

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye 29 Ekim Kadınları Derneği Şube Başkanı Fatma Ağca Keskinbaş, kadınla-
rın hala siyaset terazisinde eşit olmadığını belir�i. Keskinbaş, kadınların siyasi hak-

larını kazanmalarının 90 .yılı dolayısıyla açıklamada bulundu.Anayasal bir engel
olmamasına karşın, kadınların siyase�e eşit olarak söz ve yetkiye sahip olmadığını ifade
e�i. � Sayfa 3’te...

Osmaniye İŞKUR İle OTSO arasında, Nitelikli İşgücü Yetiştirme Programı (NİYEP) pro-
tokolü imzalandı. Yapılan protokol kapsamında, Nitelikli İşgücü Yetiştirme Programı

(NİYEP) ile işverenler aradığı nitelikli elemanı yetiştirecek.İşbirliğinde düzenlenen program
kapsamında, NİYEP İl Çalışma Kurulu Bilgilendirme toplantısı düzenlendi. � Sayfa 2’de...

Osmaniye'nin Kadirli ilçesinde gönüllü berberler, her salı ziyaret e�ikleri
köy okullarındaki öğrencilerin saçını ücretsiz kesiyor.Berber Yasin Türkme-

noğlu, kırsaldaki okullarda eğitim gören çocukların yüzünü güldürmek için "Bir
tebessüme değer" sloganıyla çalışma başla�ı.Türkmenoğlu'nun çalışmasına ilçe-
deki 9meslektaşı daha katıldı.Her salı bir köy okulunu ziyaret eden berberler, tıraş
olmak isteyen öğrencilerin saçlarını ücretsiz kesip, şekillendiriyor.Çocukların saç
bakımını yapan gönüllüler, hayırseverlerin desteğiyle alınan ayakkabı, kıyafet ve
kırtasiye setlerini ihtiyaç sahiplerine ulaştırıyor.Türkmenoğlu, bugüne kadar il-
çeye bağlı 16 köy okulundan 6'sında öğrencilere ücretsiz hizmet verdiklerini söy-
ledi.Kırsalda berber bulamayan çocukları sevindirmeyi amaçladıklarını dile getiren
Türkmenoğlu, "Çocuklarımızı genelde ya aileleri ya da komşuları tıraş ediyor. Bu
nedenle saçları şekilsiz olabiliyor. � Sayfa 3’te...

Ziraat Türkiye Kupasında 4 .eleme turunda Trendyol Süper Lig
ekiplerinden Atakaş Hatayspor, Nesine 3. Lig 3. Grup takımı Osma-
niyespor FK’yı 5-0 yenerek kupada tur atlayan takım oldu.
Mersin Stadı'nda oynanan müsabakada hakem olarak Batuhan
Kolak, Yusuf Bozdoğan, O. Kağan Çalışır ve Yalçın Taşkınfurat
görev aldı.Sarı yeşilli ekibin teknik direktörü Gürkan Ferhatoğlu sa-
haya Numan Soysal, Halil Karataş, Berke Çelik, Alper Aşkın, Fur-
kan Cöcü, Şahin Uzun, Mehmet Aslan, Serhan Yılmaz, Emircan
Birinci, Mertcan Akkaya on biriyle çıktı.

� Sayfa 5’te...

Osmaniyespor FK., Ziraat
Türkiye Kupasına veda etti

İzcilik kampı 1 gece
2 gündüz sürdü

Nitelikli işgücü yetiştirme
protokolü imzalandı

Keskinbaş, “Siyaset
terazisinde eşit değiliz”

Hentbol şampiyonları
belli oldu
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Mersin'in Tarsus
ilçesinde kontrolden
çıkan araç, aydın-
latma direğine çar-
parak yandı.

Edinilen bilgiye
göre olay, D-400
Karayolu, Tarsus
Ticaret Borsası yer-
leşkesi yakını
Adana istikame-
tinde yaşandı.
M.A.B.'nin kullan-

dığı 22 FC 013 pla-
kalı otomobil, id-
diaya göre plakası
ö ğ r e n i l em e y e n
başka bir aracın sı-
kıştırması netice-
sinde sürücüsünün
kontrolünden çıka-
rak direğe çarptı.
Çarpmanın etki-
siyle hasar gören
araç yanmaya baş-
ladı. SürücüM.A.B.,

çevrede bulunan
diğer sürücüler ta-
rafından araçtan çı-
kartıldı. Yanan
araca Büyükşehir
Belediyesi itfaiye
ekipleri müdahale
ederek söndürdü.
Sürücünün yaralan-
madığı olayda araç
kullanılamaz hale
geldi.

Kaynak: İHA

Aydınlatma direğine çarpan otomobil yandı

Ünlü sanatçı Tur-
gay Başyayla, TRT 1
ekranlarında yayın-
lanan “Turgay Baş-
yayla ile Lezzetli
Tavsiye” programı
için bu kez Osmani-
ye’nin eşsiz mutfa-
ğını mercek altına
aldı.Osmaniye Bele-
diyesi Gastronomi
Merkezi’nin öncülü-
ğünde düzenlenen
çekimlerde, kente

özgü yer fıstıklı lez-
zetler ve yöresel ye-
mekler tanıtıldı.
Programın çekim-
leri, şehrin tarihini
yansıtan Osmaniye
Belediyesi Kent Mü-
zesi’nde gerçekleşti.

Ebru Çenet’ten
Teşekkür

Çekimler önce-
sinde Osmaniye
KentMüzesi’ni ziya-
ret eden Turgay Baş-
yayla, misafirperver
ev sahipliğinden do-
layı Osmaniye Bele-
diye Başkanı
İbrahim Çenet’in eşi
Ebru Çenet’e teşek-
kür e�i. Ebru Çe-
net’in ev
sahipliğinde gerçek-
leşen bu etkinlik,
şehrinmutfak kültü-
rünü ulusal ve ulus-

lararası platform-
larda tanıtmayı he-
defliyor.

Osmaniye’nin
Gastronomik Zen-
ginliği Ekranlara

Taşınıyor
Osmaniye’nin

zengin mutfak kül-
türünü tanıtacak
olan “Turgay Baş-
yayla ile Lezzetli
Tavsiye” programı,
önümüzdeki gün-
lerde TRT 1 ekranla-
rında izleyicilerle
buluşacak. Program
aracılığıyla Osmani-
ye’nin yerel lezzetle-
rinin daha geniş
kitlelere ulaşması ve
kentin gastronomik
değerlerinin ön
plana çıkarılması
amaçlanıyor.

Belediye

O s m a n i y e
İŞKUR İle OTSO
arasında,Nitelikli İş-
gücü Yetiştirme
Programı (NİYEP)
protokolü imza-
landı.

Yapılan protokol
kapsamında, Nite-
likli İşgücü Yetiş-
tirme Programı
(NİYEP) ile işveren-
ler aradığı nitelikli
elemanı yetiştirecek.

İşbirliğinde dü-
zenlenen program
kapsamında,NİYEP

İl Çalışma Kurulu
Bilgilendirme top-
lantısı düzenlendi.

T o p l a n t ı y a
İŞKUR İl Müdürü
Hacı Akkoyunlu, İl
Müdür Yardımcısı
Ayşe Duygu Yazan,
OTSO Başkanı Dev-
rim Murat Aksoy ve
Yönetim Kurulu
üyelerinin katıldı.

İŞKUR İl Mü-
dürü Hacı Akko-
yunlu yaptığı
açıklamada, şunları
kayde�i:

“İŞKUR ve
OTSO’ nun güçlü iş-
birliği ile işverenleri-
mizin talep e�iği
yetkinliklere sahip
bireylerin yetiştiril-
mesini amaçlıyoruz.
NİYEP ile işverenle-
rimiz çalışan sayısı-
nın yüzde 50’sine
kadar kontenjan kul-
lanabilecek. Katılım-
cılar, 160 fiili güne
kadar sürecek prog-
ramlarla; teorik ve
pratik bilgileri bir
arada alarak, prog-

ram sonunda kazan-
dıkları yetkinlikleri
hemen uygulama
fırsatı bulacaklar.
Program kapsa-
mında işverenler ka-
tılımcıların en az
yüzde 60’ını, eğitim
süresinin en az iki
katı kadar süreyle is-
tihdam edecekler.
Böylece işverenler,
aradığı nitelikli ele-
manı kendileri yetiş-
tirmiş olacaklar.
Bununla birlikte, söz
konusu protokol

kapsamında yürütü-
lecek mesleki eği-
timler için
katılımcıların cep
harçlığı, iş kazası ve
meslek hastalığı si-
gortası, genel sağlık
sigortası prim gider-
leri İŞKUR tarafın-
dan karşılanacaktır.
Katılımcılara zo-
runlu mesleklerde
MYK belgesi verile-
rek eğitimlerin so-
nunda katılımcıların
istihdamını yakın-
dan takip edilip, bu

sürecin sürdürülebi-
lir olmasına dikkat
edeceğiz”

Çalışma grupları
tarafından işgücü
piyasasının ihtiyaç-
larının tespit edil-
mesi ve işveren
taleplerinin alınması
için sahaya inilmesi
kararlaştırıldı.

T a l e p l e r i n
İŞKUR İl Müdürlü-
ğünce değerlendiri-
lerek kararlar
alınacağı belirtildi.

Kaynak: İşkur

Nitelikli işgücü yetiştirme protokolü imzalandı

Osmaniye Sağ-
lık-Sen Şubesi tara-
fından 1-7 Aralık
Acil Sağlık Hizmet-
leri Haftası dolayı-
sıyla ziyaretler
gerçekleştirildi.

Şube Başkanı
Muhi�in Çenet,

yaptığı açıklamada,
hafta boyunca ziya-
retler gerçekleştiril-
diğini belir�i.

Çenet açıkla-
ması, şu ifadelere
yer verdi:

“Hafta dolayı-
sıyla Osmaniye

merkez acil sağlık
hizmetleri istasyon-
larında görev yapan
zor anların kahra-
manlarını Sağlık
Sen Osmaniye şu-
besi olarak görev
yerlerinde yani is-
tasyonlarda tek tek

ziyaret edip haftala-
rını kutladık. Zor
anların kahraman-
ları inşallah hak et-
tiği teşviğe
kavuşacaktır. Sağlık
- Sen olarak müca-
delemiz sonuna
kadar devam ede-

cektir. Bu gecenin
vaktinde arkadaşla-
rımızı bir nebze de
olsun nöbet yerle-
rinde misafir olup
istek ve taleplerini
inleyerek, sorun ve
sıkıntılarına yönelik
istişarelerde bulun-

duk. Gerek şahsı-
mıza gerek sendika-
mıza göstermiş
oldukları ilgi ve ala-
kalarına çok teşek-
kür ederiz” diye
konuştu.

Kaynak: Sağ-
lık-Sen

Sağlık çalışanları yalnız değildir

Yöresel Lezzetler, TRT 1 Ekranlarında Tanıtıldı

ürk Nöroloji Derneği Baş-
kanı Prof. Dr. Murat Terzi, te-
davi edilmeyen Multiple
Sklerozun (MS) yürüme güç-
lüğü ve dengesizliğini artıra-
bildiğini, yatalak duruma
getirebildiğini vurguladı.

Ondokuz Mayıs Üniversi-
tesi Tıp Fakültesi Nöroloji
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi
Terzi, "60. Ulusal Nöroloji
Kongresi" için geldiği Antal-
ya'da, AA muhabirine, MS
hastalığının nörolojik hasta-
lıklar içerisinde en önemli
özürlülük nedenlerinden biri
olduğunu söyledi.

MS'in toplumda farkında-
lığı çok yüksek olmayan has-
talık olduğuna dikkati çeken
Terzi, "Vücudun bağışıklık
sistemiyle ilişkili özellikle
görme kaybı, kol, bacak güç-
süzlüğü, dengesizlik gibi şi-
kayetlere neden olabiliyor.
Hastalarımızın nöroloji kli-
niklerine başvurmaları, tanı
ve tedavi yönetimi sürecinde
ilgili MS polikliniklerinde ya
da ilgili nöroloji uzmanlarının
takibinde olmalarını çok
önemsiyoruz." dedi.

Terzi, hastalığın ilerleyi-
şini durdurucu, engelleyici
veya tedavi edici uygulamala-
rın olduğuna işaret ederek,
ilaç tedavisinin yanında bes-
lenmeden fiziksel aktiviteye
kadar tavsiyelerde bulunduk-
larını dile getirdi.

Her yürüme güçlüğü, den-
gesizlik ve görme kaybının
MS anlamına gelmediğini
vurgulayan Terzi, hastayı iyi
dinlemek, muayenesini yap-
mak, beyin MR, kan veya bel-
suyu (beyin omurilik sıvısı)
incelemelerinden sonra tanıyı
koymak gerektiğini kayde�i.

"Tuzsuz ve yağsız
beslenme önemli"

Her 10 aileden birinde MS
hastası olduğunu anlatan
Terzi, şöyle konuştu:

"Genetik yatkınlık olabilir
ama bazı çevresel faktörler
bunu tetiklemiş de olabilir.
Herkeste görülebilen ama
özellikle 20 ile 40 yaş arası ka-
dınlarda biraz daha fazla gö-
züken bir hastalık. Her üç
kadında görülüyorsa, bir er-
kekte gözüküyor. Tedavi edil-
mediği takdirde, MS doğal
seyrine bırakıldığında hasta-
larımızın engelliliği, yürüme
güçlüğü ve dengesizliği arta-
biliyor, tekerlekli sandalyeye
bağımlı ha�a yatalak duruma
gelebiliyor. O nedenle erken
dönemde tanısının konulup,
erken dönemde tedavi plan-
lanmasıyla beraber hiçbir
engel olmadan devam eden
hastalarımız var. MS'te her
hastada sanki engelli olacak-
mış gibi bir yanlış düşünce
var. MS hastalarımızın yüzde
90'dan fazlası hayatlarına hiç-
bir engeli olmadan devam
edebiliyorlar. Yeter ki erken
dönemde gelsinler, tanıları
konulsun, tedavi süreçleri
planlansın."

MS hastalarının sağlıklı
beslenmesini öneren Terzi,
"Özellikle tuzsuz ve yağsız
beslenmeli. Çok ağır egzersiz
yapmamaları, günlük hayat-
larında yorulduklarında din-
lenmeleri gerekiyor. MS
hastalarının eğer gebelik dü-
şünceleri varsa veya farklı bir
planları varsa bununla ilgili
nöroloji klinikleriyle görüş-
meleri lazım." ifadelerini kul-
landı.

Kaynak: AA

“MS'te erken tedavi
engelliliği %90 önler”
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Mersin'in Mut il-
çesinde jandarma
ekiplerince düzenle-
nen operasyonda
540 litre sahte içki
ele geçirildi, 2 şüp-
heli yakalandı.

İl Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri,
Mut ilçesinde 2 şüp-
helinin sahte içki
üretimi yaparak pi-
yasaya süreceği bil-
gisine ulaştı.
Çalışma başlatan

ekipler, tespit edilen
adrese operasyon
düzenledi. 2 şüpheli
yakalanırken, ad-
reste yapılan yapılan
aramada 540 litre
sahte içki, 170 litre
etil alkol ve üre-
timde kullanılan bir-
çok malzeme ele
geçirildi.

Şüpheliler, adli
işlemleri için jandar-
maya götürüldü.

Kaynak: İHA

540 litre sahte içki ele geçirildi: 2 şüpheli yakalandı

Osmaniye 29
Ekim Kadınları
Derneği Şube Baş-
kanı Fatma Ağca
Keskinbaş, kadınla-
rın hala siyaset tera-
zisinde eşit
olmadığını belir�i.

Keskinbaş, ka-
dınların siyasi hak-
l a r ı n ı
kazanmalarının 90

.yılı dolayısıyla
açıklamada bu-
lundu.

Anayasal bir
engel olmamasına
karşın, kadınların
siyase�e eşit olarak
söz ve yetkiye sahip
olmadığını ifade
eden Keskinbaş,
şunları kayde�i:

“1935 seçimle-

rinde parlamentoda
%4.6 olan kadın
oranı bugün hala %
30 lara dahi çıkamı-
yor. Kadınlar, kota-
larla değil %50 eşit
temsille var olmak
istedikleri parla-
mento ve yerel mec-
lisler de hala
azınlıktalar. 2023 se-
ç i m l e r i n d e

TBMM’nde yer alan
600 vekilin yalnızca
121’i’ kadın. Eşit-
likçi olduğunu
iddia eden partiler
dahi, listelerde ka-
dınları seçilebilecek
sıralara yerleştirmi-
yorlar.Aynı anlayış,
yerel yönetimlere
ve devlet yöneti-
mine de aynen yan-
sıyor. Bu durum,
ataerkil bakış açısı-
nın bir sonucu ola-
rak toplumsal
cinsiyet eşitsizliği-
nin hala sürmekte
olduğunun bir kanı-
tıdır.”

K e s k i n b a ş ,
kadın kuruluşları-
nın ve genelde ka-
dınların eşitlik
mücadelesinin top-
yekün bir destekten
yoksun olduğunu

ileri sürdü.
Eşitliğin parti or-

ganlarında da sağ-
l a n a m a d ı ğ ı n a
dikkat çeken Kes-
kinbaş, şöyle devam
e�i:

“Partilerde yö-
netim görevlerini
erkekler dolduru-
yor. Sözde eşitliğin
sağlandığı koşul-
larda kadınlara,
“kadın-işi” olarak
görülen görevler
veriliyor. Parti Yö-
netimleri, kadınları
siyasi özne olarak
görmedikçe, karar
organlarında eşit
temsili sağlama-
dıkça, kota anlayı-
şını terk edip,
fermuar sistemi ile
her iki cinse eşit se-
çilme hakkı tanıma-
dıkça sorunun

çözümü olanaklı
görünmüyor. Dün-
yada yapılan işlerin
%70’ni yapmalarına
karşın refahtan,
ancak %1 oranında
yaralanabilen, siya-
se�e %10 nun al-
tında temsil edilen
kadına yasa üze-
rinde hak vermek
yetmiyor. Bütüncül
p o l i t i k a l a r l a ,
olumlu ayırımcılık
yaparak, fırsat önce-
likleri sağlayarak
özel önlemlerle
temsilde adaleti
sağlamak gereki-
yor.”

Keskinbşa, eşit-
liği sağlayacak
temel gücünde ka-
dınlar olduğunu
sözlerine ekledi.

Gonca Deniz
Karaçam

Osmaniye 'nin
Kadirli ilçesinde gö-
nüllü berberler, her
salı ziyaret e�ikleri
köy okullarındaki
öğrencilerin saçını
ücretsiz kesiyor.

Berber Yasin
Türkmenoğlu, kır-
saldaki okullarda
eğitim gören çocuk-
ların yüzünü gül-
dürmek için "Bir
tebessüme değer"
sloganıyla çalışma
başla�ı.

T ü r km e n o ğ -
lu'nun çalışmasına
ilçedeki 9meslektaşı
daha katıldı.

Her salı bir köy
okulunu ziyaret
eden berberler, tıraş
olmak isteyen öğ-
rencilerin saçlarını
ücretsiz kesip, şekil-
lendiriyor.

Çocukların saç
bakımını yapan gö-
nüllüler, hayırsever-
lerin desteğiyle

alınan ayakkabı, kı-
yafet ve kırtasiye set-
lerini ihtiyaç
sahiplerine ulaştırı-
yor.

"Bizleri görünce
çok mutlu oluyor"

Türkmenoğlu,
bugüne kadar ilçeye
bağlı 16 köy okulun-
dan 6'sında öğrenci-
lere ücretsiz hizmet
verdiklerini söyledi.

Kırsalda berber
bulamayan çocuk-
ları sevindirmeyi
amaçladıklarını dile
getiren Türkme-
noğlu, "Çocukları-
mızı genelde ya
aileleri ya da kom-
şuları tıraş ediyor.
Bu nedenle saçları
şekilsiz olabiliyor.
Düzgün şekilde saç-
larını kesiyoruz.
Bizleri görünce çok
mutlu oluyor. Ha-
yırsever vatandaşla-
rın yardımlarını da
onlara iletiyoruz."

dedi.
Türkmenoğlu,

tüm köy okullarına
ulaşmak istedikle-
rini belirterek, şöyle
konuştu:

"Sosyal med-
yada yaptığımız
paylaşımları gören
diğer köylerdeki ço-
cuklar, 'Bize gelecek
misiniz?' diye soru-
yor. Bu bizi daha da
hırslandırıyor. Önü-
müzde 10 köy oku-
lumuz kaldı.
Bunları da ziyaret
e�ikten sonra farklı
projelerle çocukları
s e v i n d i r m e y e
devam edeceğiz."

Gönüllü berber-
lerden Muhammet
Akduman da bu ça-
lışmada yer almak-
tan mutluluk
duyduğunu, çocuk-
ların gülümsemesi-
nin kendilerine
ye�iğini anla�ı.

Kaynak: AA

Keskinbaş, “Siyaset terazisinde eşit değiliz”

Mersin polisinin konak-
lama tesislerine yönelik yap-
tığı denetimde aranan 1 şahıs
yakalandı, 19 tesise çeşitli ih-
lallerden 337 bin 573 TL ceza
kesildi.

Alınan bilgiye göre, İl Em-
niyet Müdürlüğü Asayiş
Şube koordinesinde 122 ekip
261 personelle kent merke-
zinde bulunan 124 konak-
lama tesisine denetim
gerçekleştirildi. Denetim-

lerde 6 tesise anlık veri gön-
dermemekten 283 bin 818 TL,
13 tesise çalışan kimlik bildi-
rimi yapmamak 53 bin 755 TL
ceza kesildi. Denetimlerde bir
konaklama tesisine anlık veri
göndermemek kabahatinin
tekrarından kapama ve ruh-
sat iptali cezası uygulandığı
öğrenildi. Öteyandan dene-
timler esnasında aranan bir
şahıs yakalandı.

Kaynak: İHA

Konaklama tesislerine denetim
337 bin TL ceza kesildi

WORLDEF Üst Yöneticisi
(CEO) Ömer Nart, e-ticaret
fuarı WORLDEF Dubai'yi,
salgın sonrası e-ticarete artan
ilgi sayesinde rekor sayıda
katılımcının ziyaret e�iğini
belirterek, 82 farklı ülkeden
ziyaretçinin ağırlandığını
söyledi.

Anadolu Ajansının global
iletişim ortağı olduğu
WORLDEF Dubai e-ticaret
fuarı kapsamında AA muha-
birinin sorularını yanıtlayan
Nart, Dubai'nin sadece Birle-
şik Arap Emirlikleri için
değil, aynı zamanda Afrika,
Güney Asya ve çevredeki
diğer ülkeler için de bir tica-
ret kapısı niteliğinde oldu-
ğunu belir�i.

Dubai'nin e-ticaret açısın-
dan sınırları aşan bir öneme
sahip olduğunun altını çizen
Nart, "Dubai, bu bölgede
hem tüm Afrika'ya hem de
çevredeki diğer ülkelere açı-
lan bir kapı konumunda. Du-
bai'yi sadece 9-10 milyonluk
nüfusuyla değerlendirirseniz,
durumu eksik analiz etmiş
olursunuz. Önemli olan, bu-
rayı bir kapı olarak konum-
landırıp buradan tüm
bölgeye açılabilmektir." dedi.

Nart, Dubai ile olan işbir-
liğinin stratejik bir perspek-
tifle değerlendirildiğini işaret
ederek, "Buradaki ana strate-
jik partnerimiz Dubai Com-
mercity. Dubai Commercity,
2019'da 1 milyar dolarlık bir
sermayeyle kurulan ticaret
odaklı bir serbest bölgedir.
İki yıl boyunca etkinlikleri-
mize katılan temsilcilerimiz
organizasyonlarımızdan ol-
dukça etkilendiler ve sonra-
sında 'Bu etkinlikleri neden
Dubai'de yapmıyoruz?' öne-
risiyle Dubai maceramız baş-
lamış oldu."
değerlendirmesinde bu-
lundu.

Dubai'nin sadece Birleşik
Arap Emirlikleri'ne değil,

tüm bölgeye hitap edebildi-
ğini vurgulayan Nart, Suudi
Arabistan'ın e-ticaret pazar
hacminin 32 milyar dolar ol-
duğunu söyleyerek, Kuzey
Afrika, Güney Afrika, Hin-
distan ve Pakistan gibi ülke-
lerden Dubai'ye büyük bir
e-ticaret potansiyeli aktığını
kayde�i.

Nart, ülkedeki altyapı, re-
gülasyonlar ve gümrük iş-
lemlerinin tamamen ticaretin
kolaylaşması için düzenlen-
miş durumda olduğunu ak-
tardı.

Türkiye'den yaklaşık 35
markanın etkinliğe katıldı-
ğını anımsatan Nart, "Bu
markalar Türkiye pavilyo-
nunda yer aldı ve bölgeye
hitap eden bir operasyon
merkezi olarak Dubai'nin
önemini keşfe�iler. Burada
kalıcı bir varlık oluşturmak
için ekip, ofis ve depo gibi
yerel altyapılar kurarak çalış-
mak gerekiyor." dedi.

- İlk yılda beklentilerin
üzerinde başarı

Nart, bu yılki etkinliğin
beklentilerin çok üzerinde bir
ilgiyle karşılandığını dile ge-
tirerek, "125 standımız ve
yaklaşık 10 bin ziyaretçimiz
vardı. Beklentimiz 5 bin ziya-
retçi iken bu sayı 10 bine
ulaştı. Bu, salgın sonrası e-ti-
caretin bu bölgede büyük bir
ivme kazandığını gösteriyor.
25 ülkeden stant ve 82 ülke-
den ziyaretçi katılımı sağ-
landı." diye konuştu.

WORLDEF Dubai'nin As-
ya'ya açılma planları konu-
sunda bilgi paylaşan Nart,
"2026 itibarıyla Asya'ya açıl-
mayı planlıyoruz. Singapur
ile görüşmelerimiz devam
ediyor. Aynı zamanda Frank-
furt üzerinden Avrupa'yı he-
defliyoruz. Bu iki
lokasyondan biri, üçüncü et-
kinlik merkezimiz olacak."
ifadesini kullandı.

Kaynak: AA

“WORLDEF Dubai 82 ülkeden
10 bin ziyaretçiyle başladı”

Osmaniye Bele-
diyesi’nin içme
suyu terfi merke-
zine ana bağlantı

çalışmaları tüm hı-
zıyla devam ediyor.
Fakıuşağı içme su
deposu ile yeni ya-

pılan 4 bin metre-
küp kapasiteli içme
suyu terfi merke-
zine ana bağlantı
çalışmaları ekiple-
rin yoğun gayretle-
riyle sürüyor.

Belediye Başkanı
İbrahim Çenet, 24
saat esasıyla yürü-
tülen çalışmaların
en kısa sürede ta-
mamlanarak Fakıu-
şağı ve şehrin
kuzeyinde bulunan
mahallelerde içme
suyu akışının yeni-

den sağlanmasının
hedeflendiğini kay-
de�i.Çenet, içme
suyu sorunu yaşa-

mayan bir Osma-
niye için çalışıldı-
ğını belirterek
halkın sabrı ve des-

teği için teşekkür
e�i. Osmaniye

Belediye

İçme suyu terfi çalışmaları sürüyor

Köy okullarını gezip ücretsiz tıraş
hizmeti veriyorlar
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Kahve uzmanı Sam Çeviköz, işle�iği kafeden
çıkan telve ve posaları değerlendirilmek üzere
Jelpresso adlı girişime verirken bu girişim kahve
atıklarını doğada çözünebilen biyomalzemelere
dönüştürüyor.

AA'nın iklim değişikliğinin kahve üretimine
etkisi ve kahve atıklarının neden olduğu kirliliğe
yönelik çözümlere ilişkin hazırladığı haber dos-
yasının ikinci bölümünde, işletmelerden çıkan ve
çevre kirliliğine neden olan telve ve posaların
katma değerli bir ürüne dönüşme süreci ele
alındı.

Kahve uzmanı Sam Çeviköz, 48 yıl Avustral-
ya'da yaşadıktan sonra kahve sektöründeki tec-
rübesini Türkiye'ye taşımak için 11 yıl önce ani
bir kararla İstanbul'a taşındı.

AA muhabirine konuşan Çeviköz, dünyada 4
çeşit kahve çekirdeği bulunduğunu ve en çok
kullanılan iki türden Robusta'nın, Arabica'ya
göre 2 kat daha fazla kafein içerdiğini söyledi.

Üçüncü nesil kahvecilikte kahvenin yetiştiği
bölge, hasat dönemi, çekirdeğinin türü, içerdiği
kafein miktarı, sertliği, kavrulma ve dinlendi-
rilme süresi ile ekipman gibi unsurların hem tü-
keticiler hem de üreticiler için önem kazandığını
belirten Çeviköz, bu akımla birlikte kalite ve lez-
zetin yanı sıra sürdürülebilirlik konusunun da ön
plana çıktığını aktardı.

5Aralık Dünya Türk Kahvesi dolayısıyla Türk
kahvesinin kahve kültüründeki önemine de de-
ğinen Çeviköz, şu sözleri sarf e�i:

"Dünyadaki ilk kahvelerden biri Türk kahve-
sidir. Bu kahve, dünyaya Türkiye'den yayılmış-
tır. 1950'ye kadar Türkiye kahve memleketiydi,
çay çok nadirdi. 1950'den sonra kahvenin Türki-
ye'ye gelmesiyle ilgili sıkıntı olduğu için çay baş-
ladı. Kahveyi burada yetiştiremiyorsun ama çay
Rize'de, Karadeniz tarafında çok güzel büyüyen
bir bitki. Kahve olmadığı için 1950'den sonra çaya
döndü memleket.

Dünyada pişirilen tek kahve, Türk kahvesi.
Kaynadığı için aşırı bir sıcaklığı geçer. O sıcaklı-
ğın düşmesi lazım. 100 derecede bir şey içtiğiniz
zaman damağınız, onun tadını almayacak. 3 da-
kika beklerseniz tam içme kıvamına geliyor. Bir
de soğuk su değil, sıcak su değil,
oda sıcaklığındaki suyla yapıl-
ması lazım."

Sürdürülebilirliğe katkı
sunan uygulamalar

Yaklaşık 20 yıl öncesine kı-
yasla hem kahve yapma şekilleri-
nin hem de kullanılan kahve
miktarının değiştiğine dikkati
çeken Çeviköz, "Eskiden bir es-
presso shot 7 gramdan çıkıyordu.
Şu anda iyi kahveciler ve üçüncü
nesil nitelikli kahveciler 17-21
gram arasında kahveden bir shot
çekiyor. Çok büyük bir fark var
aralarında ve tadı çok değiştirdi.
Aynı zamanda aldığımız çekir-
deklerde iklim yüzünden deği-
şiklikler var." dedi.

Aynı zamanda bir kafe işlet-
mecisi olan Çeviköz, müşterile-
rine kahveyi cam bardak veya
porselen fincanda servis e�ikle-
rini ve plastik kullanımını mini-
mumda tutmak için çeşitli
uygulamalar hayata geçirdikle-

rinden bahse�i.
Çeviköz, "Müşterilerime daha

çok termos kullanmalarını tav-
siye ediyorum. Tek bardaklık
veya 1 litrelik termoslar var. Ter-
mosla gelenlere uygun fiyata ver-
mek istiyorum ha�a ilk kahveleri
de benden. Geri dönüşümle ilgili
herkes elini taşın altına koyarsa o
zaman fark yaratabiliriz." diye
konuştu.

İşletmesinden çıkan telve ve
posaların çöpe gitmediğini bildi-
ren Çeviköz, değerlendirilmesi
için bu atıkları Jelpresso adlı giri-
şimle paylaştıkları bilgisini verdi.

"Kahve atıklarının dünyada
yalnızca yüzde 1,2’si geri

dönüştürülebiliyor"
İstinye Üniversitesi Mühen-

dislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi
Moleküler Biyoloji ve Genetik
Bölümü son sınıf öğrencisi ve
Jelpresso kurucu ortağı Merve

Bilgili, dünyada her yıl 15 milyon tona yakın
kahve atığı oluştuğunu ve bu atıkların büyük bir
çoğunluğunun geri dönüştürülemeyip çöp kon-
teynerlerine gönderildiğini kayde�i.

Kahvenin doğada kısmi olarak çözünebildi-
ğini, bu nedenle kahve atıklarının doğaya bıra-
kıldığında toprağın iyon dengesini bozarak
verimsizleşmesine neden olduğunu anlatan Bil-
gili, şunları söyledi: "Kahve atıklarının dünyada
yalnızca yüzde 1,2’si geri dönüştürülebilirken
geri kalanlar direkt olarak çöplüklere gönderili-
yor ve burada çürümeye bırakılıyor. Bu çürüme
esnasında kahve karbondioksit ve metan emis-
yonu salgılayarak aslında hem ekosisteme hem
de insan sağlığına büyük bir tehdit oluşturuyor.
Biz kahve atığını işledikten sonra içeriğindeki
faydalı bileşenleri ortaya çıkarıyor ve bunları
kozmetik sektöründe çeşitli ürünlerde kullanabi-
liyoruz. Örneğin kahve atıklarının güneşe karşı
koruyucu bir etkisi var ve piyasada bunu artık
güneş kremlerinde ve çeşitli cilt bakım ürünle-
rinde artık görebiliyoruz. Biz de aslında kahve-
nin bu özelliğinden faydalanıp bu şekilde ürünler
piyasaya sunmayı umuyoruz."

1 yılda 3 ton karbon ve
metan önleme hedefi

Bilgili ile aynı sınıfta öğrenim gören, Jelpres-
so'nun diğer kurucu ortağı Naziye Nur Alkan,
kahve atıklarını geri dönüştürerek yenilikçi ve
doğa dostu bir biyomalzeme geliştirdiklerini, bu
süreçte kahve telve ve posalarını işletmelerden
temin e�iklerini belir�i.

Alkan, "Sam Bey'den 2 günde 10 kilogram
kahve atığı temin ediyoruz. Bunları laboratuvar-
larımızda işliyor, biyomalzemeye uyumlu hale
getiriyor ve kozmetik sektörü için yüksek kaliteli
ürünler üretiyoruz." ifadelerini kullandı.

Kahve atıklarını geri dönüştürerek ilk etapta 1
yılda 3 ton karbondioksit ve metan emisyonunun
önüne geçmeyi hedeflediklerini işaret eden
Alkan, kahvenin çok fazla antioksidan ve anti-
mikrobiyal doğal bileşen içerdiğini ve ilerleyen
süreçte kozmetik dışında farklı sektörlere de gir-
meyi düşündüklerini dile getirdi.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Çukurova Üniversitesinde üretilen

doğa dostu ürünlere dönüşüyor

Çukurova Üniversitesi (ÇÜ) bünyesinde
üretilen aktif karbonlu yoğurdun tanıtımı ya-
pıldı.

ÇÜ Ziraat Fakültesi ile Fen Edebiyat Fakül-
tesi katkılarıyla geliştirilen aktif karbonlu yo-
ğurtla laktozsuz ürünlere alternatif sunmak,
vücu�aki toksinlerin ve ağır metallerin atılma-
sına yardımcı olmak hedeflendi.

ÇÜ Rektörü Prof. Dr. Hamit Emrah Beriş,
üniversitenin Kayıkhane Tesisleri'nde düzenle-
nen toplantıda, yoğurdun tüm sofralarda bu-
lunan bir yiyecek olduğunu söyledi.

Üniversitede ürünü daha verimli ve cazip
şekilde kullanmak için çalışmalar yaptıklarını
anlatan Beriş, "Hem sağlık için son derece ya-
rarlı hem de gayet lezzetli. Klasik yoğurt for-
matından çıkarak, batı ülkelerindeki gibi
çocuklara, gençlere, farklı kuşaklara yoğurdu
daha fazla tanıtacak, sevdirecek, sağlığımız için
daha faydalı olacak şekilde dönüştürmemiz ge-
rekiyor." dedi.

Ziraat fakültesinin kendi ürünlerini üret-
meyi sürdürdüğünü ve yeni ürünler kazandır-
maya devam e�iğini belirten Beriş, şöyle
konuştu:

"Kaymağından tereyağına kadar ürünleri-
mizi tüketicilerimiz gönül rahatlığıyla tükete-
bilirler. Bunlar son derece sağlıklı, her türlü
denetimden geçmiş gayet nitelikli ve üstün
standartlarda ürünler. Ziraat fakültemizin çok
geniş arazileri var. Bunları daha nitelikli hale

getirmek, ekonomimize ve
üniversitemize katma değer
sağlayacak şekilde kullanmak
için çabalarımız devam ediyor.
Toprakları hangi ürünlerle çe-
şitlendirebileceğimizle ilgili
hocalarımız sürekli çalışıyor-
lar."

Beriş, Adana Cumhuriyet
Başsavcılığı ile de önümüzdeki
günlerde denetimli serbestlik
kapsamındaki ve açık ceza-
evindeki hükümlülerin üre-
time katılmasıyla ilgili bir
protokol yapacaklarını dile ge-
tirdi.

Kahramanmaraş merkezli 6
Şubat 2023'teki depremlerde
hasar alan ÇÜ Tıp Fakültesi
Balcalı Hastanesi'nde çalışma-

ların sürdüğünün bilgisini veren Beriş, 2025 yılı
sonunda hastanenin tam kapasiteyle kullanı-
mını beklediklerini söyledi.

Ziraat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Nazan Ko-
luman da uzun uğraşlar sonucu elde e�ikleri
aktif karbonlu yoğurdu piyasaya sürmenin
mutluluğunu yaşadıklarını belir�i.

Genel Cerrahi Uzmanı Dr. Emin Zümrütdal
da aktif karbonun hayatın bir çok alanında kul-
lanıldığını söyledi.

Laktozsuz süt ve süt ürünlerinin alternatifi
olabilecek ürünlerle ilgili çalışmaların tüm
dünyada sürdüğünü anlatan Zümrütdal, şun-
ları kayde�i:

"Aktif karbonu fermantasyon sırasında kul-
landık ve bu çalışma Türk Patent Enstitüsü ta-
rafından yenilik olarak değerlendirildi, buluş
olarak devam ediyor.

Aktif karbonun laktozu nasıl bağladığını ve
yoğurt içerisinde laktik asit değerini düşürerek
raf ömrünü nasıl uza�ığını gösterdik. Bu bil-
giyi yaklaşık 3 yıllık bir süreç içerisinde ortaya
çıkar�ık. Ortaya çıkar�ığımız bu bilgi, dün-
yada ilk kez bizim üniversitemizden, Çuku-
rova Üniversitesinden çıkıyor. Bunun
mutluluğunu yaşıyoruz."

Toplantıya, Cumhurbaşkanlığı İletişim Baş-
kanlığı Adana Bölge Müdürü Mustafa Yalınız,
Çukurova Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Cafer
Esendemir ve basın mensupları katıldı.

Kaynak: AA

aktif karbonlu yoğurt tanıtıldı

İşletmelerin kahve atıkları
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Dulkadiroğlu il-
çesinin kırsalda eği-
timlerini sürdüren

öğrencilere kışlık
kıyafet dağıtımı ya-
pıldı.

Dulkadiroğlu
Belediyesi'nin giri-
şimleriyle düzenle-
nen etkinliğe
Kızılay ve ilçe milli
eğitim de destek
verdi. Kış mevsimi-
nin sert geçtiği Baş-
d e r v i ş l i
Mahallesi’nde dü-
zenlenen etkinlikte
konuşan Dulkadi-
roğlu Belediye Baş-
kanı Mehmet
Akpınar, “Başder-
vişli Mahallemizin
kış aylarında zorlu
şartlarla mücadele

e�iğini biliyoruz.
Bugün burada öğ-
rencilerimize bir
nebze olsun destek
olabilmek adına
mont, bot ve bere
dağıtımı gerçekleş-
tirdik.

Çocuklarımızın
sıcak bir kış geçir-
mesini sağlamak
bizler için büyük bir
mutluluktur. Bu an-
lamlı çalışmada
emeği geçen Türk
Kızılay Kahraman-
maraş Şubesi’ne,
İlçe Milli Eğitim

Müdürlüğümüze
ve kıymetli ekip ar-
kadaşlarımıza te-

şekkür ediyorum”
dedi.

Kaynak: İHA

Osmaniye İl
Müftülüğü ile Tür-
kiye İzcilik Federas-
yonu (TİF)
k o o r d i n a t ö r l ü -
ğünde, TİF-DİYA-
NET İzcilik kulübü
üyelerine yönelik
Gül Cami bahçe-

sinde izcilik kampı
düzenlendi.

Yaklaşık 40 kişi-
lik izci grubunun
katıldığı kamp 1
gece 2 gündüz
sürdü.

Kampta, kamp
ünite faaliyetleri,

beş vakit namazı ce-
maatle kılma, de-
ğerler eğitimi, izci
oyunları, kişisel ge-
lişim alanlarıyla il-
gili faaliyetler
yapıldı.

Kampta ayrıca
İzcilik temel bilgi-

leri, Çadır kuru-
lumu, İzciliğin ta-
rihi, Osmanlı’da
keşşaflık, açılış ve
kapanış törenleri,
izci marşları, tertip
düzen ve disiplin
eğitimleri verildi.

İl Müftüsü Ali

Çakmak, kampı zi-
yaret ederek kamp
ve izcilik çalışmaları
hakkında bilgi aldı.

Kampta izci
oyunlarıyla eğlenen
izciler, İl Müftüsü
Ali Çakmak'ın vaa-
zıyla gerçekleştiri-

len sabah namazı
buluşmasına da ka-
tılarak, kuran tila-
veti, zikirler ve
ilahilerle manevi bi-
linci daha iyi bir şe-
kilde anlamaya
çalıştı.

Müftülük

İzcilik kampı 1 gece 2 gündüz sürdü

Hatay'da hasarlı binadan
asansörlü nakliye aracıyla
yavru köpeği kurtaran hay-
vansever İbrahimGöçer, dav-
ranışıyla takdir topladı.

Kırıkhan ilçesi Cumhuri-
yet Mahallesi'nde hasarlı 5
katlı binanın en üst katında
vatandaşların köpek sesleri
duyduğunu söylemesi üze-
rine hayvansever İbrahim
Göçer, hayvanı kurtarmak
için çalışma başla�ı. Merdi-
venler zarar gördüğü için bi-
naya merdivenle çıkamayan
Göçer, asansörlü nakliye ara-
cıyla 5. kata çıkarak yavru kö-
peği kurtardı. Yaptığı
davranışla takdir toplayan
Göçer, köpeği kliniğe götüre-
rek tedavi altına aldı.

“Binanın 5'inci katına
çıktım ve yavru köpeği
oradan kurtarıp, hemen
kliniğe götürdüm”

Canını hiçe sayarak ağır
hasarlı binadan yavru köpeği
kurtaran hayvansever İbra-
him Göçer, “Sosyal medya-

dan bize ihbar geldi. Burası
yıkılmadan önce 5 katlı bir
apartmandı. Merdivenleri
hasar görmüştü. Bina çevre-
sindeki komşular 1 haftadır
binadan köpek sesleri geldi-
ğini söyledi. Binanın 5'inci
katında bir yavru köpeğin
kaldığını gördüm.Merdiven-
lerden çıkamadım ve yardım
istedim ama kimse gelmedi.
Arka sokakta asansörlü ta-
şıma aracını çağırdım. 5'inci
kata çıktım ve yavru köpeğin
orada olduğunu gördüm. Kö-
peği oradan kurtarıp aşağıya
indim, sonra hemen kliniğe
götürdüm. Klinikte iki gün
kaldı.

Aşırı derecede susuz ve
yemeksiz kalmış. Yavru kö-
peğin tedavisi bi�ikten sonra
sahiplendirdik. Burada yavru
köpeğin canını kurtardık. 6
gün sonra bina yıkıldı ve yı-
kıldığı anda gelip tekrardan
kontrol e�ik” ifadelerini kul-
landı.

Kaynak: İHA

“Asansörlü araçla ağır hasarlı
binadan yavru köpeği kurtardı”

Osman iye ’de
2024-2025 Eğitim-
Öğretim Yılı Okul
Sporları gençler
hentbol müsabaka-

ları tamamlandı.
Büyük bir heye-

can ve çekişmeye
sahne olanmüsaba-
kalara genç erkekler

ve genç kızlar kate-
gorilerinde birçok
okul katıldı. Müsa-
bakalar sonucunda
genç erkeklerde bi-

rinci Samet Aybaba
Spor Lisesi, ikinci
İmam Hatip Ana-
dolu Lisesi, üçüncü
TOBB Fen Lisesi

olurken genç kız-
larda birinci Samet
Aybaba Spor Lisesi,
ikinci Rahime
Hatun Mesleki ve

Teknik Anadolu Li-
sesi, üçüncü Özel
Altın Koza Sağlık
Lisesi oldu.

Kaynak: GSİM

Hentbol şampiyonları belli oldu

Belediye’den çocuklara kışlık kıyafet yardımı

Ziraat Türkiye
Kupasında 4 .eleme
turunda Trendyol
Süper Lig ekiplerin-
den Atakaş Hatays-
por, Nesine 3. Lig 3.
Grup takımı Osma-
niyespor FK’yı 5-0
yenerek kupada tur
atlayan takım oldu.

Mersin Stadı'nda
oynanan müsaba-
kada hakem olarak
Batuhan Kolak,
Yusuf Bozdoğan, O.
Kağan Çalışır ve
Yalçın Taşkınfurat

görev aldı.
Sarı yeşilli ekibin

teknik direktörü
Gürkan Ferhatoğlu
sahaya Numan Soy-
sal, Halil Karataş,
Berke Çelik, Alper
Aşkın, Furkan
Cöcü, Şahin Uzun,
Mehmet Aslan, Ser-
han Yılmaz, Emir-
can Birinci, Mertcan
Akkaya on biriyle
çıktı. Rakip Hatays-
por Teknik Direk-
törü Rıza Çalımbay
ise sahaya V.Bekaj,

Recep Burak Yıl-
maz, Kerim Alıcı,
Cengiz Demir,
Oğuzhan Matur,
Abdulkadir Par-
mak, J.Okoronkwo,
Selimcan Temel, F.
Bamgboye, Carlos
Strandberg, B. Bou-
tobba on biriyle
çıktı.

İLK YARIDA
2 GOL

Osmaniyespor
FK’nın santra vuru-
şuyla başlayan mü-
sabakanın ilk

yarısında ev sahibi
Hatayspor 23.daki-
kasında kana�an
yapılan ortaya do-
kunan Carlos
Strandberg’in golü
ile 1-0 öne geçti. Bu
yarının 45.dakika-
sında yine Carlos
Strandberg’in aya-
ğında kazandığı
golle durumu 2 -0
yapan Hatayspor,
soyunma odasına
avantajlı bir skorla
gi�i.

İKİNCİ YARI

Karşılaşmanın
ikinci yarısında ise
ev sahip ekip sko-
runda vermiş ol-
duğu rahatlıkla
oyunda üstünlü-
ğünü sürdürdü.

Bu yarıda daki-
kalar 65 gösterdi-
ğ i n d e
H a t a y s p o r ’ u n
3.golü geldi. Defan-
sın arasında atılan
pasla buluşan Rui
Perdro takımını 3-0
öne geçirdi. Maçın
74.dakikasında ise

Hatayspor’un F.
Bamgboye ile 4.golü
geldi. Maçın sko-
runu belirleyen ise
Abukar’ın 90+2’deki
golü oldu.

İlerleyen dakika-
larda başka gol ola-
yınca maç ev sahibi
ekibin 5-0 galibiyeti
ile sonuçlandı, böy-
lece Osmaniyespor
FK., Ziraat Türkiye
Kupasından elen-
miş oldu.

Mehmet Ali
Ulugöl

Osmaniyespor FK., Ziraat Türkiye Kupasına veda etti

Züccaciye sektöründeki
üreticiler ile yabancı alıcıları
bir araya getiren 14. Uluslar-
arası Ev ve Mutfak Eşyaları
Üretici ve Marka Zirvesi, An-
talya'da başladı.

Züccaciyeciler Derneği
(ZÜCDER) tarafından Kundu
Turizm Merkezi'ndeki bir
otelde gerçekleştirilen zir-
vede, Almanya, İtalya, Po-
lonya, Suudi Arabistan ve
Katar'ın da aralarında bulun-
duğu 60 ülkeden 150'den
fazla katılımcı yer aldı.

ZÜCDER Başkanı Mesut
Öksüz, AA muhabirine, sek-
töre ekonomik katkı sağlayan
önemli bir fuarın 14'üncü-
sünü gerçekleştirdiklerini
söyledi.

Her kıtadan alıcıyı Türki-
ye'ye getirdiklerini belirten
Öksüz, kendi ülkesinde hatırı
sayılır miktarda ithalat yapan
ya da belli bir mağaza sayı-
sına ulaşan firmaları tek tek
bulup zirveye davet e�ikle-
rini, yerli firmalarla birebir
görüşmelerini sağladıklarını
kayde�i.

Fuar boyunca yerli firma-
ların uzun yıllar sürecek iş
bağlantıları yapabileceklerini
aktaran Öksüz, "1 milyar do-
larlık bir ticaret hacmi bekli-

yoruz. Bunun yanı sıra on yıl-
larca sürecek işbirliklerinin
temelini burada atıyoruz. Bu
açıdan bizim için önemli bir
etkinlik." dedi.

Etkinliğin tanıtıma da
önemli katkı sunduğunu
ifade eden Öksüz, sektörün
dünyadaki pazar payının 300
milyar dolar civarında oldu-
ğunu ve bu pazardan en fazla
payı Çin'in aldığını dile ge-
tirdi.

Türkiye'nin züccaciye sek-
töründe iddialı ülkeler ara-
sında yer aldığını, bu tür
etkinliklerle dünya pazarın-
daki paylarını daha da artır-
mak istediklerini anlatan
Öksüz, sektörde önemli mar-
kaların ön plana çıkmaya
başladığını, cam, porselen,
çelik başta olmak üzere
hemen hemen her alanda ka-
liteli ürünlerle dünya piyasa-
sında yer aldıklarına dikkati
çekti.

Öksüz, İstanbul'da düzen-
ledikleri ZÜCHEX Ev ve
Mutfak Eşyaları Fuarı'nın da
artık dünya çapında bir
marka haline geldiğini sözle-
rine ekledi.

Zirve, 7 Aralık Cumartesi
gününe kadar devam edecek.

Kaynak: AA

Züccaciye sektörü yerli ve
yabancı alıcıları buluştu
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